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Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  
  
Inom socialtjänstens verksamhetsområde har det historiskt utförts relativt få 
effektutvärderingar. Eftersom en stor del av de individer som erhåller stöd och insatser från 
socialtjänsten tillhör samhällets mer sårbara grupper är det av stor vikt att socialtjänsten, så 
långt det är möjligt, säkerställer att de insatser och stöd som sätts in verkligen ger avsedd 
effekt.  
 
För att bedöma om Gävle kommun bedriver ett välfungerande och effektivt uppsökande och 
förebyggande arbete med barn och unga som riskerar att fara illa, så måste detta arbete 
med tillhörande insatser utvärderas. Vi måste säkerställa att det stöd och de insatser 
Socialtjänst Gävle sätter in för sina olika målgrupper, är relevanta och ger avsedd effekt. Allt 
annat är ett misslyckande som bidrar till ökat mänskligt lidande och är ett oacceptabelt 
resursslöseri.  
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande:  
 

1. Hur många familjer/vårdnadshavare, som av Socialtjänst Gävle identifierats vara i 
behov av visst stöd/insats, tackar nej till frivilliga insatser men återkommer som ett 
nytt ärende på Socialnämndens bord kort därefter? 

2. Hur många familjer/vårdnadshavare, som av Socialtjänst Gävle identifierats vara i 
behov av visst stöd/insats, tar emot frivilliga insatser, men återkommer trots dessa 
som ett nytt ärende på Socialnämndens bord kort därefter? 

3. Hur många familjer/vårdnadshavare, som av Socialtjänst Gävle identifierats vara i 
behov av visst stöd/insats och som tackat ja till frivilliga insatser, fullföljer dessa? 
Vilka konsekvenser följer om dessa frivilliga insatser avbryts? 
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